
Referat bestyrelsesmøde i Gårdlauget d. 22. november 2022: 

 

Fremmødte: 

Pia Nielsen – A/B Brødhusene 

Sidsel Halberg – A/B Fredens Hus 

 

Dagsorden: 

 

17.00-17.30 : Der var inviteret til dialogmøde med ejendomme der ikke er repræsenteret i 

bestyrelsen, med deltagelse af én repræsentant pr. ejendom.  

Fremmødte: A/B Fredensgade sendte to repræsentanter: Karin Gottlieb og Kristian Thorup. 

De havde to punkter: 

 

a. Biodiverisitetspuljen: A/B Fredensgade anfægtede grundlaget hvorpå der er ansøgt penge 

fra Biodiversitetspuljen til det nye Bio-bed langs børnehaven. På trods af klager fra A/B 

Fredensgade har Biodiversitetspuljen bekræftet, at de støtter op om gårdlaugets projekt, og 

den bevilling de har tildelt. 

b. Gårdrådet generelt: samarbejdsbrud – arbejdes der på det? Der er to forskellige opfattelser af 

situationen; A/B Fredensgade oplever, at der er en konflikt og at der er sket et tillidsbrud ml 

foreningen og gårdlauget. Gårdlaugets bestyrelse oplever, at de har fulgt de demokratiske 

processer som beslutningsgrundlag for nye tiltag – og at der er tilslutning/flertal blandt 

ejendommene til disse. 

 

1. Opsamling siden sidste møde: 

- Jordbundsprøver: møde mhp. gennemgang af rapport: Pia Nielsen / primo 2023. 

- Legeplads: igangsættelse i uge 50. Sidsel kontakter KK om igangsættelse af etableringen 

/ pladsen skal ryddes inden. Torsdag d. 08.12.22 kl. 15.30 / bede gårdmand deltage. 

- Biobed: beplantning buske og stauder. Anemoner: nu. I fald hun kan bestille hjem hos 

Havero vil vi gerne have. Plus rølliker? Evt. kigge på frø fra bedet foran børnehaven. 

 

2. Økonomi/budget v/Sidsel 

- Gennemgang af regnskab 

- Sidsel – tjek op på tilbud fra Stenbroen ang. klatreplanter, samt de 1.600 i timeløn for 

kvashegn // tjek op om det er krævet at revisor opstiller årsregnskab. 

- Pergolaen er ikke betalt: 32.700 – den er ikke med i regnskabet. Etablering af pergola 

flyttes til 2023. 

 

3. Ansøgning af pulje for Byhaver: Pia Nielsen har efter møde med Lützen og Køge Bugt 

Anlægsgartnere skrevet en ansøgning til omdannelse af bedet foran børnehaven, som skal 

indsendes inden d. 01.12.22 

 

4. Gennemgang og tilretning af 3-årsplan / er der ændringer? Ja, budget tilrettes.  

 

5. Snerydning: info til ejendomme: Sidsel sender information ud til alle ejendomme. 

 

6. Cykelparkering / opdeling og henvisning af pladser til alle ejendomme: evt. ny oprydning? 

Punktet flyttes til 2023 

 



7. Gartner: drøftelse af nuværende leverandør. Skal vi undersøge muligheden for at ansætte en 

gartner/gårdmand der kan komme 2 x ugentligt og passe gården til alm timeløn? Kigge på 

Jobnet / Joobles 

 

 

Andet: 

- Juletræstænding og glögg. Den 04.12.22 kl. 15.30. Juletræ og julelys med batteri. 

Monica, Pia: gløgg og æbleskiver. Jesper & Sidsel juletræ og lys. Forlængerledning til 

kogeplade. 

 

 

Næste møde:  

Marts 2023:  


